
 
Aan de leden van provinciale staten van Drenthe 
en de gemeenteraad van Assen  

 

Betreft: Ontwikkelingen Vastgoed Defensie en Rijkskantoren 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
 
Op 22 november heeft er een Algemeen Overleg (AO) van de vaste Kamercommissie voor Defensie 
plaatsgevonden over het Herbeleggingsplan Vastgoed Defensie. Dit AO was een vervolg op het AO 
van 19 september. Tijdens het AO stond de brief ‘Vervolg Herbeleggingsplan Vastgoed Defensie’ 
van 27 oktober jl. ter discussie. In deze brief, waar de Kamercommissie op 19 september om heeft 
verzocht, geeft minister Hillen de onderbouwing voor zijn vastgoedkeuzes weer. In de brief wordt de 
Johan Willem Friso-kazerne niet genoemd; met andere woorden, de minister is van mening dat 
sluiting of een ander gebruik van de kazerne in Assen niet bijdraagt aan een vergroting van de 
doelmatigheid. Deze opvatting is verheugend.  
 
In het AO zijn diverse locaties aan de orde geweest. In de Kamercommissie was breed steun 
aanwezig om de provincie Limburg en de gemeente Weert meer tijd te geven om een businesscase 
uit te werken voor de Koninklijke Militaire School (KMS). In de plannen van de minister verhuist de 
KMS naar Ermelo. Het PVV-kamerlid Hernandez heeft er voor gepleit om een grotere 
verhuisbeweging op gang te brengen, waarbij Assen zou moeten sluiten en Weert open kan blijven. 
Naar zijn mening zou dit exploitatietechnisch aantrekkelijker zijn. De heer Hernandez heeft op dit 
punt geen bijval gekregen van andere fracties. 
 
Minister Hillen heeft bij zijn beantwoording aangegeven, dat de PVV-optie voor defensie niet lucratief 
is. Wel heeft hij een brief toegezegd aan de Tweede Kamer, waarin de financiële consequenties van 
het openhouden van Weert en het sluiten van Assen worden vergeleken met de door hem gemaakte 
keuzes. Deze brief krijgen de Kamerleden voor de plenaire behandeling door de Tweede Kamer van 
de Begroting van Defensie 2012. Deze behandeling vindt plaats op 29 en 30 november en/of 1 
december. De exacte datum moet nog vastgesteld worden. Hoewel de PVV alleen lijkt te staan in 
zijn pleidooi voor de sluiting van Assen, vragen wij u om het belang van de kazerne voor Assen 
nogmaals bij uw partijgenoten in de Tweede Kamer onder de aandacht te brengen, ten minste voor 
zover u dit nog niet gedaan heeft. 
 
Tijdens de plenaire behandeling van de Begroting van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
zijn door de Tweede Kamer twee moties ingediend, die betrekking heeft op het optimaliseren van de 
rijkshuisvesting. De motie Koopmans/ Van der Burg met als dictum ‘verzoekt de regering de in de 
beleidsbrief bij naam genoemde concentratiesteden te schrappen’ is afgelopen dinsdag door de 
Tweede Kamer aangenomen. De motie Heijnen/Van Raak heeft als dictum ‘verzoekt de regering af 
te zien van het voorgenomen concentratiebeleid van de Rijksgebouwendienst en alternatieven te 
ontwikkelen voor deze strategie die meer rekening houden met de wensen van de Kamer’. Deze 
motie die meer appelleert aan de regionale werkgelegenheidseffecten van de rijkshuisvesting is na 
mondelinge stemming jammer genoeg nipt verworpen. 
Het aannemen van de motie Koopmans/Van der Burg biedt op zich ruimte om de Dienst Regelingen 
en de DICTU voor Assen te behouden. Maar uiteindelijk blijft dit afhankelijk van de keuzes die het 
Ministerie van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie in haar reorganisatieproces nog gaat 
maken. Wij zullen ook dit proces nauwlettend blijven volgen. 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
 
J. Tichelaar      K.S. Heldoorn. 
Commissaris der Koningin    Burgemeester van Assen 
Van Drenthe     
 

 


